

Mr Rupert MYER, AO
Former Chair
Australia Council for the Arts

Mr Myer holds a Bachelor of Commerce (Honours) degree from the University of Melbourne and a Master of Arts from the University of Cambridge, and is a Fellow of the Australian Institute of Company Directors.

Mr Myer was the Chair of the Australia Council for the Arts, and formerly Chair of the National Gallery of Australia and Chair of the Federal Contemporary Visual Arts and Craft Inquiry.

Mr Myer serves as a non-executive Chairman and Director of a number of public, private, community and government entities. His background includes serving in roles in the retail and property sector, investment, family office and wealth management services and community sector. He is a Director of AMCIL Limited, Healthscope Limited and eCargo Holdings Ltd. He is a board member of The Myer Foundation, Jawun Indigenous Corporate Partnerships, Creative Partnerships Australia, The Yulgilbar Foundation, and the Australian International Cultural Foundation. He is also a member of the University of Melbourne's Faculty of Business and Economics Advisory Board.



Mr Myer was appointed an Officer of the Order of Australia in June 2015 for distinguished service to the visual and performing arts, through governance roles with leading cultural institutions, as a supporter and benefactor, to the promotion of philanthropy, and to the community.

He is recently a board member of the Prime Minister's Community Business Partnership.

Rupert Myer 先生, AO
前澳洲藝術理事會主席

Myer 先生為澳洲墨爾本大學學士（商學）、英國劍橋大學碩士（文學），同時為澳洲公司董事協會(Australian Institute of Company Directors)會士。

Myer 先生曾為澳洲藝術理事會主席，並曾分別擔任澳洲國立美術館及聯邦當代視覺藝術及工藝調查委員會的主席。

Myer 先生於多個公、私營及社區機構以至政府單位擔任非執行主席及董事總監的職務，具零售、投資、家族財富管理及公共事業背景。他分別為 AMCIL Limited、Healthscope Limited 及 eCargo Holdings Ltd 的總監，同時為 Jawun Indigenous Corporate Partnerships、澳洲創意夥伴、The Yulgilbar Foundation 及澳洲國際文化基金會的董事會成員，亦為澳洲墨爾本大學商業及經濟學院的顧問團成員。

Myer 先生帶領過多個主要文化機構，同時不遺餘力地推動慈善事業，為此於 2015 年 6 月獲授澳洲榮譽官員勳章，以表揚他在視覺及表演藝術領域的功績，以及對社會的貢獻。

Myer 先生現為 The Prime Minister's Community Business Partnership 的理事會成員。